
De regering wil behoorlijk gaan bezuinigen op het onderwijs, Speciaal en Regulier. Voor onze 
zoon (7 jaar, Down Syndroom) heeft dit waarschijnlijk belangrijke gevolgen. 
 
Onze zoon krijgt momenteel een aantal uur begeleiding per week op een reguliere school. Uit 
overleg met de school blijkt dat, doordat hij deze fantastische begeleiding krijgt, het enorm goed 
gaat. Hij leert lezen en rekenen! Daar zijn we bijzonder trots op en hadden we niet gedacht toen 
hij geboren werd. We hebben begrepen dat als de plannen doorgaan, de begeleiding gehalveerd 
zal gaan worden, met als gevolg dat hij wellicht naar het Speciaal onderwijs zou moeten. Het 
wordt de school erg moeilijk gemaakt de zorg te geven die hij nodig heeft, hoe graag ze het ook 
willen en hoe goed dat momenteel ook gaat. 
 
Wij willen heel erg graag dat onze zoon op het regulier onderwijs blijft omdat:

 Uit onderzoek blijkt dat kinderen met Down die regulier onderwijs hebben kunnen volgen, 
later beter functioneren. Niet alleen mbt vaardigheden, maar voornamelijk ook op de zo 
belangrijke sociale vaardigheden. Dit helpt hem om later meer kansen te hebben 
zelfstandig te kunnen functioneren en een baan te hebben. M.a.w. hij zal wellicht in zijn 
eigen onderhoud kunnen voorzien. 

 Zijn klasgenoten 'accepteren'  mogelijk afwijkend gedrag terecht ook echt niet en 
'corrigeren' hem spelenderwijs. Op het Speciaal onderwijs is dat nog maar afwachten of 
dit ook gebeurt. 

 De kinderen om hem heen eisen van hem goede heldere communicatie. De verwachting 
is dat dit op het Speciaal onderwijs minder het geval zal zijn. 

 Zijn klasgenoten leren omgaan met mensen die beperkingen hebben en zullen hierdoor 
opgroeien tot sociaal betrokkenere kinderen en later volwassenen. 

 De ambulant begeleider 'helpt' de school met vragen. Op deze manier kan de school 
optimaal functioneren om onze zoon te kunnen laten ontwikkelen. Deze hulp wordt 
drastisch verminderd.

 Nu kunnen we nog naar school lopen, maar als hij naar Speciaal onderwijs zou 
gaan, zou hij 's ochtends vroeg opgehaald worden met een busje om vervolgens een half 
uur later op de Speciale school te arriveren. 

Als ouders willen we graag dat onze zoon zo lang mogelijk op het reguliere onderwijs blijft, juist 
vanwege al het bovenstaande. Zijn school heeft ook de intentie uitgesproken er alles aan te doen 
om dit te bereiken. Voorlopig ziet het er naar uit dat met de begeleiding die hij nu krijgt, dit ook 
gaat lukken. Uiteraard kan in de toekomst blijken dat 'de basisschool reis' te veel blijkt te zijn 
voor hem en dat Speciaal Onderwijs voor hem een betere oplossing is. Dat zullen we tegen die 
tijd dan ook met beide handen aangrijpen. Maar ook in het Speciaal onderwijs gaat er bezuinigd 
worden. De ambulant begeleidster vertelde dat een kwart van het personeel van haar school 
(Speciaal onderwijs) ontslagen zal worden. Het is maar de vraag of de kwaliteit van het huidige 
Speciale onderwijs, in de toekomst ook nog zo blijft. Het is wellicht zo dat daar dan alleen de 
'moeilijke' kinderen heen gaan en de klassen worden zeker groter, wat ten koste gaat van de 
kwaliteit voor deze speciale groep kinderen. 
 


